
PROTOKÓŁ 

z VI sesji Rady Dzielnicy Strzyża, 

która odbyła się w dniu 4 czerwca 2025 r.  

w siedzibie Rady Dzielnicy Strzyża (Gdańsk ul. Ks. B. Sychty 12) 

 

W sesji udział wzięło 13 radnych. 

Nieobecni radni: Joanna Witkiewicz, Lech Żelichowski 

 

1. Otwarcie sesji o godzinie 17.00 

Porządek obrad przedstawiał się w następujący sposób: 

1. Sprawy organizacyjne. 

2. Komunikaty, oświadczenia i wnioski: 

- Przewodniczącego Rady Dzielnicy Strzyża, 

- Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Strzyża. 

3. Kwestia godzin poboru opłat w Strefie Płatnego Parkowania na Strzyży (AST). 

4. Wniosek o objęcie części Dzielnicy Strzyża Śródmiejską Strefą Płatnego Parkowania. 

5. Kwestia wprowadzenia Obszarów Płatnego Parkowania i Stref Ograniczonego Postoju. 

6. Opinia w sprawie wniosków złożonych do Budżetu Obywatelskiego 2026. 

7. Plany najbliższych działań. 

8. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Przewodniczącego Zarządu. 

9. Wnioski i oświadczenia osobiste. 

10. Zakończenie obrad.  

 

2. Komunikaty, oświadczenia i wnioski: 

Przewodniczący Zarządu omówił szczegółowo inicjatywy podejmowane przez Zarząd. 

 

3. Kwestia godzin poboru opłat w Strefie Płatnego Parkowania na Strzyży (AST). 

Przewodniczący Zarządu przedstawił projekt uchwały. Przewodnicząca udzieliła głosu obecnej na sesji 

Mieszkance dzielnicy. Przeprowadzono dyskusję nad projektem uchwały.  

Głosowanie uchwały w sprawie zmiany godzin poboru opłat w SPP na Strzyży (AST) - 13 głosów ZA, 0 - PRZECIW, 

0 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ - Uchwała Nr VI/25/2025 

 

4. Wniosek o objęcie części Dzielnicy Strzyża Śródmiejską Strefą Płatnego Parkowania. 

Omówienie projektu, dyskusja i głosowanie uchwały (wraz z autopoprawką Zarządu w zakresie obszaru ŚSPP) 

w sprawie wniosku o ustanowienie Śródmiejskiej Strefy Płatnego Parkowania - 13 głosów ZA, 0 - PRZECIW, 

0 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ - Uchwała Nr VI/26/2025 
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5. Kwestia wprowadzenia Obszarów Płatnego Parkowania i Stref Ograniczonego Postoju. 

Podsumowanie zebranych opinii mieszkańców, omówienie obu wersji projektu, dyskusja i głosowanie szerszego 

wariantu (cała Dzielnica) uchwały (wraz z autopoprawką Zarządu dotyczącą konieczności uzgodnienia projektu 

organizacji ruchu dla OPP przed wprowadzeniem zamian) w sprawie wniosku o ustanowienie Obszaru Płatnego 

Parkowania i Strefy Ograniczonego Postoju - 7 głosów ZA, 3 - PRZECIW, 3 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ - Uchwała 

Nr VI/27/2025 

 

6. Opinia w sprawie wniosków złożonych do Budżetu Obywatelskiego 2026. 

Zarząd przedstawił autopoprawkę dotyczącą wykreślenia z projektu uchwały par. 11 i odpowiedniego 

przenumerowania kolejnych. 

Radny Adam Bar wniósł poprawkę do par. 8 projektu uchwały. Po dyskusji w sprawie książkomatu Zarząd 

autopoprawką proponował zmienić projekt. Jednak przeciwko pozytywnej opinii wystąpił Radny Artur Kapała. 

Ostatecznie kwestię pozytywnej opinii poddano pod głosowanie - 6 głosów ZA, 2 - PRZECIW, 

5 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ. 

Radny Krzysztof Kosiński wniósł poprawkę do par. 1 projektu uchwały. Głosowanie nad przyjęciem zgłoszonej 

poprawki - 2 głosy ZA, 10 - PRZECIW, 1 - WSTRZYMUJĄCY SIĘ. 

 

Głosowanie uchwały (wraz z autopoprawką Zarządu i przyjętą poprawką) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

wniosków do Budżetu Obywatelskiego 2026 r. - 12 głosów ZA, 1 - PRZECIW, 0 - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ - 

Uchwała Nr VI/28/2025 

 

7. Plany najbliższych działań.  

Omówiono plany najbliższych działań w szczególności dot. spotkania Prezydent Miasta Gdańska z mieszkańcami 

dzielnicy i innych zaplanowanych wydarzeń dzielnicowych. 

Weronika Mazurkiewicz poruszyła zagadnienia związane z pracami nad otwarciem kawiarni w rejonie 

pl. Maczka, możliwością współpracy z Dyrektorem Klubu Żak oraz tworzonej makiety 3D dzielnicy.  

 

8. Na zapytania Radnych odpowiedział Przewodniczący Zarządu.  

 

9. W ramach wniosków uzgodniono stanowisko w sprawie koperty dla zaopatrzenia w rejonie Chopina nr 36/38 

- postój tylko dla dostawców powinien być zagwarantowany jedynie w godz.6-12, a w pozostałym okresie 

winno być to miejsce ogólnodostępne.  

Nadto uzgodniono, że należy zgłosić do Gdańskich Nieruchomości reklamację dot. naprawy schodów 

przy budynku Chopina 39/41. 

Poruszono również kwestię nadmiernego ruchu samochodów i potrzeba montażu spowalniacza na ul. Hubala. 

 

10. Zakończenie obrad - godz. 19.30.  

 

 Przewodnicząca Rady Dzielnicy Strzyża  

 Magdalena Wiszniewska 


